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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Gulyás Gergely, Miniszterelnökséget vezető 
miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "A kormányzat a CSOK megjelenése után vizsgálta-e, 
hogy mennyivel nőttek a falusi CSOK-kal érintett településeken az ingatlanárak?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Dr. Orbán Balázs, a Miniszterelnökség államtitkár a miniszterelnökhöz intézett "Vizsgálták, hogy
mennyivel nőttek a falusi CSOK-kal érintett településeken az ingatlanárak?" című, K/6981. számú
írásbeli kérdésemre szuper propagandaanyagot nyomott le.

Propagandának jó volt, viszont válasznak elégtelen. Tehát ismételhet az államtitkár úr! Amennyiben
nem megy a válaszadás, kérem, jelöljön ki egy szövegértésből nem elégtelen felsővezetőt a kérdés
megválaszolására.

Kérdezem Önt:

A kormányzat a CSOK megjelenése után vizsgálta-e, hogy mennyivel nőttek a falusi CSOK-kal
érintett településeken az ingatlanárak?

Budapest, 2019. augusztus 30.
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